

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 232

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 232

1956

I. Nos. 3226-3245

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 11 April 1956*

	<i>Page</i>
No. 3226. Israel and Switzerland:	
Agreement relating to air services (with annex). Signed at Hakirya, on 19 November 1952	3
No. 3227. Denmark and Iraq:	
Agreement (with annex and exchange of notes) relating to air transport ser- vices. Signed at Baghdad, on 18 November 1951	25
No. 3228. Switzerland and Yugoslavia:	
Agreement relating to air services (with annex). Signed at Belgrade, on 28 May 1953	45
No. 3229. Sweden and Switzerland:	
Exchange of notes constituting an agreement for the termination of the provi- sional agreement of 21 July 1939 for reciprocal exemption from customs and other duties on fuel and lubricants used by aircraft of regular air lines. Stockholm, 12 August 1953	59
No. 3230. Spain and Peru:	
Agreement (with annex) for air services between and beyond their respective territories. Signed at Lima, on 31 March 1954	65
No. 3231. Luxembourg and Ireland:	
Agreement (with annex) in respect of aerial transport between their respective territories. Signed at Brussels, on 27 July 1954	91

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 232

1956

I. Nos 3226-3245

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 11 avril 1956*

	<i>Pages</i>
N° 3226. Israël et Suisse:	
Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Hakirya, le 19 novembre 1952	3
N° 3227. Danemark et Irak:	
Accord (avec annexe et échange de notes) relatif aux services de transports aériens. Signé à Bagdad, le 18 novembre 1951	25
N° 3228. Suisse et Yougoslavie:	
Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Belgrade, le 28 mai 1953	45
N° 3229. Suède et Suisse:	
Échange de notes constituant un accord concernant la suppression de l'accord provisoire du 21 juillet 1939 en vue d'exemption réciproque du paiement des droits de douane et autres taxes sur les carburants et lubrifiants utilisés par les avions des lignes aériennes régulières. Stockholm, 12 août 1953	59
N° 3230. Espagne et Pérou:	
Accord (avec annexe) relatif aux services aériens entre leurs territoires respectifs et au-delà. Signé à Lima, le 31 mars 1954	65
N° 3231. Luxembourg et Irlande:	
Accord (avec annexe) relatif aux transports aériens entre leurs territoires respectifs. Signé à Bruxelles, le 27 juillet 1954	91

	<i>Page</i>
No. 3232. Netherlands and Venezuela:	
Exchange of notes constituting an agreement for air services. Caracas, 26 October 1954	103
No. 3233. Netherlands and Ecuador:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Quito, on 14 December 1954	115
No. 3234. Union of South Africa and Australia:	
Agreement relating to air services between their respective territories. Signed at Pretoria, on 4 November 1955	143
No. 3235. Israel and Austria:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Jerusalem, on 17 November 1955	153
No. 3236. United States of America and Japan:	
Mutual Defense Assistance Agreement (with annexes). Signed at Tokyo, on 8 March 1954	169
No. 3237. United States of America and Japan:	
Arrangements for return of equipment under article I of the Mutual Defense Assistance Agreement. Signed at Tokyo, on 8 March 1954	215
No. 3238. United States of America and Japan:	
Agreement (with agreed official minutes) regarding the purchase of agricultural commodities. Signed at Tokyo, on 8 March 1954	227
No. 3239. United States of America and Japan:	
Exchange of notes constituting an interim agreement relating to the purchase of surplus agricultural commodities. Tokyo, 8 March 1954	243
No. 3240. United States of America and Japan:	
Agreement (with exchange of notes) regarding the guaranty of investments. Signed at Tokyo, on 8 March 1954	251
No. 3241. United States of America and Japan:	
Agreement (with agreed official minutes) on economic arrangements. Signed at Tokyo, on 8 March 1954	267
No. 3242. United States of America and Liberia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to free entry privileges for foreign service personnel. Washington, 2 May and 22 July 1949	283

	<i>Pages</i>
N° 3232. Pays-Bas et Venezuela:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux services aériens. Caracas, 26 octobre 1954	103
N° 3233. Pays-Bas et Équateur:	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Quito, le 14 décembre 1954	115
N° 3234. Union Sud-Africaine et Australie:	
Accord relatif aux services aériens entre leurs territoires respectifs. Signé à Prétoria, le 4 novembre 1955	143
N° 3235. Israël et Autriche:	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Jérusalem, le 17 novembre 1955	153
N° 3236. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Accord relatif à l'aide pour la défense mutuelle (avec annexes). Signé à Tokyo, le 8 mars 1954	169
N° 3237. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Arrangements concernant la rétrocession du matériel fourni en vertu de l'ar- ticle premier de l'Accord relatif à l'aide pour la défense mutuelle. Signés à Tokyo, le 8 mars 1954	215
N° 3238. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Accord (avec procès-verbal approuvé) relatif à l'achat de produits agricoles. Signé à Tokyo, le 8 mars 1954	227
N° 3239. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Échange de notes constituant un accord provisoire relatif à l'achat de produits agricoles en surplus. Tokyo, 8 mars 1954	243
N° 3240. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Accord (avec échange de notes) concernant la garantie des investissements. Signé à Tokyo, le 8 mars 1954	251
N° 3241. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Accord (avec procès-verbal agréé) relatif à des arrangements économiques. Signé à Tokyo, le 8 mars 1954	267
N° 3242. États-Unis d'Amérique et Libéria:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'octroi de privilèges d'impor- tation en franchise au personnel du service diplomatique et consulaire. Washington, 2 mai et 22 juillet 1949	283